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Interpelacja w sprawie doświetleń na ul. Frezerów (kolejna). 

W�� :1anej 2� pis��i02� z 2 llitopada 2023

r. na moją interpelację z 23 października 2023 r. w sprawie doświetleń w rejonie ul. Frezerów (przy

skrzyżowaniach z drogami bocznymi) pragnę zauważyć, że wnioskowane przeze mnie działania nie 

powinny być rozpatrywane w trybie inwestycyjnym, ale realizacji w toku prac bieżących przy 

utrzymaniu i konserwacji oświetlenia miasta. Działania o tym charakterze co do zasady zawsze były 

realizowane przez Miasto właśnie w ten sposób. Pomimo ich zaniechania z uwagi na fakt działania 

w stosunku do infrastruktury obcej będącej własnością przedsiębiorstwa energetycznego - w 

przypadku ul. Frezerów sieć oświetleniowa stanowi własność miejską i tym samym ZDiM mam 

możliwość zlecenia takich prac spółce PGE Dystrybucja S. A. w oparciu o tzw. umowę 

konserwacyjną. W ramach powyższego to również ww. Spółka jako wykonawca powinna 

zrealizować w niezbędnym zakresie prace w zakresie projektowym i następnie wykonawczym. 

'Iym samym ponownie proszę o merytoryczne tj, ustalone na podstawie badań poziomu 

natt;ienia oświetlenia rozpatrzenie mojego wniosku o montaż dodatkowych 3 opraw 

oświetleniowych w poniższych lokalizacjach: 

1. drugi wysięgnik z oprawą skierowaną na ul. Ślusarską w latarni nr 11,

2. drugi wysięgnik z oprawą skierowaną na ul. Resorową w latarni nr 7,

3. drugi wysięgnik z oprawą skierowaną na ul. Konstruktorów w latarni nr 25.

W przypadku potwierdzenia po wykonanych pomiarach zasadności moich postulatów 

proszę o niezwłoczne zlecenie przez ZDiM do PGE wykonania niezbędnych w tym zakresie prac w 

oparciu o posiadaną umowę wieloletnią na konserwację miejskiej sieci oświetleniowej. W 

odpowiedzi proszę o przekazanie mi ostatecznej, wiążącej decyzji dotyczących zgłoszonych 

postulatów. -


